

No. 49380. United Nations and Ethiopia

EXCHANGE OF LETTERS CONSTITUTING AN AGREEMENT BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE GOVERNMENT OF ETHIOPIA CONCERNING HOSTING OF THE REGIONAL COURSE IN INTERNATIONAL LAW TO BE HELD IN ADDIS ABABA, ETHIOPIA, FROM 6 FEBRUARY TO 2 MARCH 2012. NEW YORK, 2 JUNE 2011 AND 14 JULY 2011 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2815, I-49380.*]

EXCHANGE OF LETTERS CONSTITUTING AN AGREEMENT AMENDING AND EXTENDING THE AGREEMENT BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE GOVERNMENT OF THE FEDERAL DEMOCRATIC REPUBLIC OF ETHIOPIA CONCERNING THE HOSTING OF THE REGIONAL COURSE IN INTERNATIONAL LAW TO BE HELD IN ADDIS ABABA, ETHIOPIA, FROM 5 FEBRUARY TO 2 MARCH 2018. NEW YORK, 21 SEPTEMBER 2017 AND 16 NOVEMBER 2017*

Entry into force: 16 November 2017 by the exchange of the said letters, in accordance with their provisions

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 16 November 2017

*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

N° 49380. Organisation des Nations Unies et Éthiopie

ÉCHANGE DE LETTRES CONSTITUANT UN ACCORD ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GOUVERNEMENT DE L'ÉTHIOPIE CONCERNANT L'ORGANISATION DU COURS RÉGIONAL DE DROIT INTERNATIONAL DEVANT SE TENIR À ADDIS-ABEBA, (ÉTHIOPIE), DU 6 FÉVRIER AU 2 MARS 2012. NEW YORK, 2 JUIN 2011 ET 14 JUILLET 2011 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2815, I-49380.*]

ÉCHANGE DE LETTRES CONSTITUANT UN ACCORD AMENDANT ET PROROGÉANT L'ACCORD ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE DÉMOCRATIQUE D'ÉTHIOPIE SUR LA TENUE DU COURS RÉGIONAL DE DROIT INTERNATIONAL DEVANT AVOIR LIEU À ADDIS-ABEBA, ÉTHIOPIE, DU 5 FÉVRIER AU 2 MARS 2018. NEW YORK, 21 SEPTEMBRE 2017 ET 16 NOVEMBRE 2017*

Entrée en vigueur: 16 novembre 2017 par l'échange desdites lettres, conformément à leurs dispositions

Texte authentique : anglais

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 16 novembre 2017

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier. Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.